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 גן וגבעת שמואל-גבולות השיפוט בין הערים רמתהנידון: שינוי 
 

 שלום רב,
של  המוניציפלייםבנושא גבולותיה  דשים האחרונים מתנהל דיוןכי בחו יהובא לידיעת

ניסיון מתוך בפניכם את קולם של הסטודנטים  להציגאני רואה לנכון  .אוניברסיטת בר אילן
 20,000-נה כבר אילן, המואוניברסיטת יושב ראש אגודת הסטודנטים בשנתיים כשל 

 .סטודנטים וסטודנטיות
 

בדגש על לדאוג לרווחת כלל הסטודנטים, דו תפקישגוף נבחר  אגודת הסטודנטים הינה
עידוד מעורבות חברתית רקימת שיתופי פעולה,  ,, שיפור תשתיותחברתיים וכלכלייםצרכים 

עם הגשמת מטרות אלו מתקיימת בעזרת שיתופי פעולה  ומתן בית ליוזמות סטודנטיאליות.
כפי שמתקיים בשאר אגודות  –ארגונים חברתיים, עמותת ובעיקר רשויות מקומיות 

 הסטודנטים באוניברסיטאות בארץ.
איתה לא קיימים לנו שיתופי גן, -עיריית רמת  כיום, אוניברסיטת בר אילן נמצאת בשטחה של

 . הקייםלהיפגש ולמנף את הפוטנציאל למרות בקשותינו בשנתיים האחרונות פעולה, 
ביכולתו למנף את החוויה מקומית ורשות שיתוף פעולה בין אגודת סטודנטים 

מלין הדדים לגרום ליחסי גולחיי הקהילה בעיר והסטודנטיאלית, להעניק נדבך משמעותי 
 הקהילה העירונית. שמפרים הן את הסטודנט והן את 

 
במהלך כהונתי כיו"ר אגודת הסטודנטים, נפגשתי מספר אני רואה לנכון לפרוש בפניכם כי 

ולרתום  לסייעבשטח שהביע נכונות  ,יוסי ברודנימר  שמואל,ראש עיריית גבעת פעמים עם 
ויוזמות  ישבנו, יחד עם נציגי העירייה, על תוכניות .את העירייה לטובת צרכי הסטודנטים
עיריית גבעת שמואל, ואין בי ספק יהיה בשיפוט שיקומו במידה ושטח האוניברסיטה 

מתן אפשרות תעסוקתית לסטודנטים,  המעבר לעיר אוניברסיטאית:מן וויחו שהסטודנטים יר
שיתופי פעולה בתחום החינוך, אירועי תרבות משותפים והקמת מתחם מעונות שיקל על 

 בעיית הדיור באזורנו. 



 

	

 פועלבימים אלו ו בתחומים שוניםמגוונים  פרויקטים העירייהבשיתוף  מתחילת כהונתי יצרנו
 נוך של העירייה לשם התנסות מעשית. מיזם המשלב סטודנטים במוסדות החי

 
בקשה פעם אחר פעם בכל שבאה לידי ביטוי לסייע ו להוביל חשוב לי לציין את הנכונות

 טובת הסטודנטים.במטרה להיות חלק למען  של העירייה השמגיעה לפתח
 
 
 
 

 בברכה,       
 דניאל תייר, יו"ר 

 אגודת הסטודנטים
 
 

	


